

KERJA DI TEMPAT TINGGI		NO. PERMIT KERJA	
BUTIRAN KERJA			
ALAT KHAS AKAN DIGUNAKAN			
LOKASI KERJA			
ADAKAH SEBARANG KERJA LAIN YANG SEDANG DIJALANKAN YANG BOLEH MEMPENGARUHI ATAU MENJEJASKAN PERMIT INI ? (SEBUT NO. PERMIT YANG MANA BERKENAAN)			
<p>Permit hanya sah apabila semua bahagian telah lengkap. Jika terdapat keraguan dan tidak memahami, sila bertanya. Ingat semua kemalangan boleh dielakkan. Sila gunakan permit ini, dengan semangat yang bertujuan untuk melindungi diri sendiri dan orang lain. Sila pastikan anda menandatangani permit kerja ini.</p> <p>Jangan meneruskan kerja anda sehingga permit anda telah diberi kuasa oleh pegawai yang bertanggungjawab.</p>			
BAHAYA DAN LANGKAH YANG PERLU DIAMBIL			
PRIMARY HAZARDS - Wasap, Elektrik, Gas, Cecair, Enapcemar, Radiasi, Moving Parts			
SILA JAWAB SOALAN BERIKUT DENGAN JUJUR	YA	TIDAK	
Adakah anda berkelayakan / terlatih untuk menjalankan kerja-kerja ini ?			
Adakah papan-papan tanda yang sesuai didirikan ?			
Adakah kawasan tersebut dibenteng / dihadang ?			
Adakah papan merangkak (crawl board) dengan susur tangan (handrails) dan tangga berbumbung (riofing ladder) digunakan ?			
Adakah perancah dan/atau abah-abah keselamatan diperlukan ?			
Jika ya, adakah perancah disediakan dan diperiksa ?			
Adakah abah-abah keselamatan telah diperiksa ?			
Adakah keadaan cuaca diambil kira ?			
Adakah terdapat mana-mana saluran atau salur keluar pada bumbung ?			
Jika ya, adakah terdapat sebarang bahaya dari wasap tersebut ?			
Adakah terdapat sebarang risiko dari objek yang jatuh ?			
Adakah terdapat kemudahan lintasan atas (overhead) yang sedia ada dan / atau bersebelahan dengan kerja di tempat tinggi yang dicadangkan ?			
Adakah pelindung tepi / papan kaki (toeboard) diperlukan (bumbung atau perancah) ?			
Adakah penghadang diperlukan ?			
Adakah lesen diperlukan untuk perancahan ?			
Adakah peralatan perlindungan diri (PPE) diperlukan ?			
Adakah anda cenderung bersentuhan dengan asbestos ? Jika ya, sila rujuk Permit Kerja Asbestos			
Langkah berjaga-jaga lain diperlukan			
Peralatan keselamatan lain diperlukan			
KELULUSAN DAN PENERIMAAN			
<p>Saya mengakui bahawa saya telah mengesahkan maklumat di atas dan memastikan langkah berjaga-jaga telah diambil. Ia adalah selamat untuk melaksanakan kerja-kerja seperti yang ditakrifkan di atas dan maklumat permit telah dijelaskan kepada semua pekerja terlibat. Saya adalah bertanggungjawab untuk kerja-kerja ini.</p>			
ORANG YANG BERTANGGUNGJAWAB			BUTIRAN LUPUT TARIKH : MASA :
SYARIKAT			
TANDATANGAN	TARIKH	MASA	
PEGAWAI MELULUS			
PENGEMBALIAN DAN PEMBATALAN			
<p>Saya mengesahkan bahawa kerja-kerja telah siap / separuh siap* , diperiksa oleh saya sendiri dan kawasan yang ditinggalkan dalam keadaan selamat dan kemas. (*potong yang tidak berkenaan)</p>			
ORANG YANG BERTANGGUNGJAWAB			
<p>Saya telah memeriksa kerja keseluruhan siap / separuh siap* dan dengan ini membatalkan permit ini . (*potong yang tidak berkenaan)</p>			
TANDATANGAN PEGAWAI		TARIKH	MASA